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Děti v motýlkové školičce se těší na vánoční svátky. 
Pečou cukroví a perníky, vyrábí voňavá jablíčka, zdobí 
vánoční stromečky. To jsme ale přeskočili spoustu zají-
mavých věcí. Podíváme se na to pěkně od začátku. 

Školní rok jsme zahájili v září. Nastoupilo hned všech 
56 dětí. Do třídy Kašpárků k paní učitelce Vlastě Hubáč-
kové a Vlaďce Jeřábkové chodí 21 dětí ve věku 3 až 5 let. 
Ve třídě Kouzelníčků si s paní učitelkou Jitkou Frankovou 
hraje 16 dětí ve věku 3 až 6 let. Do třídy Skřítků k paní 
učitelce Janě Kelblové chodí 19 dětí ve věku 3 až 7 let. 
Společně s nimi si tam také hraje paní Zdeňka Rujzlová, 
která pracuje v MŠ jako asistentka pedagoga. Na vzorný 
pořádek a čistotu v MŠ dohlíží paní uklizečka Dana Vyhlí-
dalová. Dobré jídlo v MŠ připravují Dana Pokorná, Marie 
Sáčková, Marie Wittmanová. 

Stala se z nás docela velká školička, plná smíchu a 
někdy i malých slziček, když je nám smutno po mamince, 
ale to hned zase přejde, protože se stále něco děje. 

V září nás přivítal kouzelník Katonas a jen co jsme si 
trochu zvykli na školku, začali jsme jezdit na plavání do 
krytého bazénu v Hustopečích. Někteří z nás po deseti 
lekcích uplavali i několik metrů. Byli jsme šikovní a dosta-
li jsme vysvědčení s jedničkami. 

V říjnu jsme se krásně báli s rodiči na dýňové stezce. 
Čarodějnice si na nás vymyslely spoustu úkolů a dýňová 
strašidla na nás ve tmě šibalsky mrkala. Odměna za spl-
něné úkoly byla sladká a zasloužená. Vypravili jsme se 
také na polodenní výlety. Malé děti byly v Židlochovicích 
v parku, kde sbíraly barevné listy a pozorovaly krásný 
barevný podzim. Velké děti jely do V. Pavlovic do Eko-
centra Trkmanka na výukový program Včelí království. 
Hravou formou jsme se dozvěděli mnoho o včelkách a 
jejich životě. 

V listopadu nás navštívilo divadlo s pohádkou O zlo-
bivém andílkovi. Připravili jsme pro rodiče a děti advent-
ní dílničky. Společně jsme si vyráběli voňavé ozdoby, pa-
pírové ozdoby, ponožkové sněhuláky a ozdobili jsme per-
níčky. A to nebylo všechno. Paní kuchařky připravily pro 
rodiče ochutnávku některých jídel, které dětem v MŠ 
připravují. 

První adventní neděli jsme zahájili vystoupením nej-
starších dětí u vánočního stromku. Navštívil nás Mikuláš 
se dvěma čertíky a jedním andílkem. Všechny hodné děti 
dostaly balíčky a čert byl smutný, že si nikoho nemohl 
odnést v pytli. Hned po Mikuláši k nám zavítalo Divadlo 
Koráb s pohádkou Betlém a to už je velké znamení, že 
vánoce jsou za dveřmi. Napekli jsme perníčky a společně 
s paní Lenkou Putnovou jsme je nazdobili. Ukázala nám 
jak pracovat s barvičkami, aby perníčky dostaly ten 
správný vánoční lesk a to správné vánoční kouzlo. Všich-
ni se těšili na poslední předvánoční týden, protože to 

k nám do MŠ přišli na návštěvu babičky a dědečkové. 
Připravili jsme pro ně vánoční besídku. Společně jsme si 
zavzpomínali, zazpívali a rozbalili vánoční dárky. Zůstala 
nám chvilka i na společné hraní. Babičky a dědečkové si 
umí moc pěkně hrát. 

Rok je u konce a my se díváme, co se nám povedlo a 

co potřebujeme zlepšit. Každý úspěch nás potěší, velký i 
malý. Máme velkou radost z prvního místa ve výtvarné 
soutěži Pohádkový Jičín, kde byl oceněn obrázek Anny 
Rubešové. Potěší nás i pokroky malých dětí, které na-
stoupily do školky s velkou bázlivostí a paní učitelky svým 
přístupem je naučily nebát se, protože ve třídě na ně 
čeká klid a pohoda. 

Klid  a pohodu přeji i Vám o vánočních svátcích. Do 
nového roku Vám přeji mnoho štěstí, zdraví a úspěchů. 
Ať se plní Vaše tajná přání. 

Na závěr bych ráda poděkovala všem, kteří mateřské 
škole pomáhají. Je pro nás důležitá každá pomoc, velká i 
malá. Děkujeme panu starostovi a zaměstnancům obce 
za vstřícnost, podporu a pomoc, kterou nám věnují. 

Zaměstnancům školy děkuji za vzorné plnění zada-
ných úkolů, vstřícnost, svědomitost a profesionální pří-
stup. 

Provoz MŠ končí 20.12.2013. Vánoční prázdniny začí-
nají 21.12.2013 – sobota a končí 5.1.2014 – neděle. Pro-
voz zahájen 6.1.2014 – pondělí. 

Kelblová Jana  
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Začíná již čtvrtý měsíc školního roku, ale jako kdyby 
teprve včera bylo 2. září, tak ten čas letí. Určitě se to ne-
zdá jen nám, učitelkám, věřím, že i dětem dny ve škole 
ubíhají stejně rychle. A co se tedy v naší školičce od za-
čátku školního roku událo? 

Nejvíce času jsme samozřejmě strávili ve třídách uče-
ním se o světě kolem nás, ale podnikli jsme i spoustu 
jiných aktivit. Zapojili jsme se do několika eTwinningo-
vých projektů, vyráběli jsme například přáníčka k Váno-
cům pro další zúčastněné školy, které na oplátku posílají 
přáníčka nám, vytvářeli jsme mandaly – papírové, z vlny 
a z keramiky do projektu Mandala dětem – prodejem se 
podpoří děti z dětských domovů. O vítězných mandalách 
rozhodnou svým hlasováním návštěvníci webových strá-
nek www.mandaladetem.cz, kde jsou mandaly k vidění.  
Hlasováním můžete podpořit žáky naší školy - podrobný 
popis hlasování naleznete na webových stránkách školy  
www.zskrepice.cz . 

Že nejsou naše děti  lhostejné  k potřebám druhých,  
dokazuje  skutečnost, že zakoupením drobných  předmě-
tů jsme vybrali částku 1 500,- Kč pro Občanské sdružení 
PESOS na výcvik asistenčních a vodících psů a částku 
1 900,- Kč pro Občanské sdružení Život dětem, které 
v rámci celé ČR vybavuje dětská lůžková oddělení, naku-
puje hračky a pořádá besídky pro děti, jež jsou dlouho-
době upoutány na lůžko. 

V listopadu jsme se zapojili do mezinárodního eTwin-
ningového projektu Dobrý skutek do tašky, jehož cílem je 

v rámci charity pomoci vybrané osobě nebo společnosti 
výrobou a následným prodejem papírových tašek. Starší 
děti, družina a paní učitelky vyrobily tašky různých veli-
kostí a vzorů, které se prodávaly na vánočním trhu v Ni-
kolčicích a na jarmarku v Křepicích. A protože jsme letos 
už přispěli na pejsky i nemocné děti, výtěžek z prodeje 
tašek tentokrát  půjde do Domu léčby bolesti s hospicem 

sv. Josefa v Rajhradě. Celkem jsme zatím utržili 1 300,- 
Kč, a protože nám mnoho tašek zbylo a chceme zakoupit 
povlečení, budeme v prodeji pokračovat. Zbývá jen najít 
vhodné místo a způsob, jakým prodej zrealizujeme. 
I když celková částka nebude nijak závratná, snažíme se 
tímto děti naučit, že i když samy nemají žádný příjem, 
mohou svojí prací a pílí přispět potřebným lidem. Kéž by 
všichni lidé měli srdíčko na dlani a mohli pomáhat ostat-
ním nejen o Vánocích. Děkujeme všem spoluobčanům, 
kteří přispěli jakoukoliv částkou na výše zmíněné dobro-
činné aktivity.  

A co jsme kromě pomáhání ostatním lidem a přírodě 
celý podzim dělali? Na konci září jsme absolvovali pro-

gram s názvem Jak být dobrým kamarádem – s paní lek-
torkou Eliškou Krmelovou z Etických dílen jsme zjistili, jak 
vypadá dobrý kamarád, dostali jsme tři rady, jak být dob-
rým kamarádem a vyrobili jsme pro svého kamaráda dá-
rek. 

Ve sběru odpadových surovin se  celkem  vybralo 
3459 kg starého papíru, za což patří velký dík nejenom 

http://www.mandaladetem.cz
http://www.zskrepice.cz


rodičům a dětem, ale i dalším křepickým spoluobčanům. 
Kromě papíru se vybralo 80 pytlů PET lahví, 15,5 kg víček 
od PET lahví a 10,5 kg hliníku. Za peníze utržené ze sběru 
platí škola autobus, když děti někam vyráží za poznáním 
nebo kulturou, a ceny pro vítěze soutěží a děti reprezen-
tující naši školu. 

V průběhu podzimu se naši sportovci předvedli na 
závodech v běhu ve Velkých Němčicích, na Olympiádě 
v Nikolčicích a naší „Křepické veverce“ – závodech ve 
šplhu. V soutěžích někdy kromě rychlosti záleží i na ka-
pičce štěstí, kterou musí závodník mít. Přesto ctíme pra-
vidlo fair play a víme, že důležitější než vyhrát, je zúčast-
nit se. 

V říjnu se rozběhly kroužky. Přesto, že jsme celkem 
malá škola, nabízíme dětem rozmanitý výběr odpoled-
ních kroužků: Cyklopřírodovědný, pohybové hry a stolní 
tenis vedené Danou Zimmermannovou, florbal vedený p. 
uč. Libuší Musilovou, keramika vedená paní Florusovou, 
včelařský kroužek vedený p. uč. Soňou Procházkovou, 
divadelní kroužek vedený p. uč. Petrou Macháčkovou, 

všeuměl vedený p. uč. Michaelou Rabovskou a zábavná 
matematika vedená paní ředitelkou Marcelou Fialovou. 

V polovině října proběhl tzv. Jablíčkový týden, kdy 
jsme celých pět dní „žili“ jablíčky. Jablka nám pronikla do 
všech vyučovacích předmětů – v českém jazyce jsme o 
nich četli a psali, v matematice jsme řešili zajímavé slovní 
úlohy, v hudební výchově jsme si o nich zazpívali, ve vý-
tvarné výchově jsme je malovali a v pracovních činnos-
tech jsme z nich pekli. Dokonce i v tělesné výchově jsme 
byla využita jako cvičební nářadí!  

Po podzimních prázdninách jsme v naší škole přivíta-
li, jak jinak než písničkou, naše babičky a dědečky. Na 
první dvě vyučovací hodiny zasedli do lavic společně s 
dětmi, pomáhali jim při plnění úkolů, vyráběli přáníčka a 
vzpomínali na to, jaké to bylo chodit do školy za jejich 
dětství. Po pauze na kafíčko a zákusek jsme se všichni 
společně podívali na představení divadélka Paravánek, 

které za námi přijelo s povídáním o Palečkovi. Na závěr 
dne ještě mohly děti prarodičům pro potěšení zazpívat 
nebo zarecitovat.  

S příchodem listopadu se rychle začaly krátit dny, ale 
aktivity připravované pro děti neubyly. V září a říjnu jsme 

začali soutěží v poznávání dopravních značek, masková-
ním v přírodě, soutěží ve šplhu Křepická veverka, které 
se účastní i děti z okolních škol. V listopadu jsme pokra-
čovali soutěží v běhu do schodů, rodiče s dětmi si mohli 
v rámci tradičních předvánočních dílen vyzkoušet pletení 
šál na hrábích a vyrobit si tak slušivý doplněk pro nad-
cházející zimní dny, nebo dárek pro někoho blízkého. 

Koncem listopadu začali opět prvňáci, druháci a tře-
ťáci jezdit na výuku plavání do hustopečského plavecké-
ho bazénu. Věříme, že se naši plaváčci naučí plavat a pla-
vecký výcvik zdárně zakončí.  

Díky panu Karlu Kovaříkovi jsme si užili zajímavou 
besedu s ornitologem panem Ondrou, který vyprávěl 
různé zajímavosti z vlastního pozorování a zodpověděl  
naše zvědavé dotazy. Dověděli jsme se, které opeřence 

můžeme nejčastěji zahlédnout kolem lidského obydlí a 
viděli jsme zábavné snímky a videa divokých hus a racků. 
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Na začátku prosince jsme se byli podívat v Brně 
v Dětském muzeu na předvánočním interaktivním pro-
gramu, který se nazýval Příběh vánočního stromu, ale 
kromě historie tohoto symbolu Vánoc jsme se dozvěděli i 
o betlémech a každá třída si jeden odvezla zpět do školy. 
Součástí výletu byla i procházka centrem Brna a nasátí 
vánoční atmosféry na trzích na náměstí Svobody a Zel-
ném trhu. 

Druhou adventní neděli se konal jarmark, na kterém 
přednesli prvňáčci, druháci a třeťáci zimní pásmo 
s písničkami. Na jarmarku se kromě již zmiňovaných ta-
šek prodávaly i další výrobky vytvořené žáky naší školy. 

V polovině prosince jsme pozvali rodiče žáků do školy 
na „Netradiční třídní schůzky“, kde děti s učitelkami 
předvedly  některé formy práce ve výuce. Pro starší roč-
níky a jejich rodiče byl připraven zajímavý program vede-
ný paní Eliškou Krmelovou z Etických dílen na téma „Jak 
mít dobré vztahy v rodině“.  Celé téma dobře zapadlo do 
předvánočního období, kdy na sebe více myslíme, snaží-
me se jeden druhého udělat šťastným a vzájemné vztahy 
jsou o poznání vřelejší.  

Třetí adventní víkend byl ve znamení výletu do Rož-
nova pod Radhoštěm, pořádaný naší školou a organizo-
vaný paní učitelkou Rabovskou. Počasí nám přálo, čerti 

nikoho neodnesli, viděli jsme svatého Mikuláše, bílé 
Lucky, tři krále i smrtku - té se všichni raději vyhýbali. 
Unavení, ale spokojení a plni zážitků jsme večer dorazili 
domů.  Po svátcích můžeme začít plánovat, kam se vydá-
me na dvoudenní výlet, který většinou bývá v květnu. 

Třetí adventní  neděli předvedli svoje pásmo u vánoč-
ního stromu starší žáci. Po několikatýdenních přípravách 
na Vánoce, kdy jsme vyráběli výrobky na jarmark a usi-
lovně nacvičovali svá vystoupení, se děti již těší na Váno-
ce, dárky a prázdniny. 

Přichází nový kalendářní rok, do kterého přeji neje-
nom dětem hodně štěstí, spokojenosti, pohody a aby se 
jim dařilo vše, co chtějí.  

Petra Macháčková 

Děkuji všem zaměstnancům školy za svědomitou prá-
ci, kterou vykonávají s láskou k dětem, děkuji obecnímu 
zastupitelstvu za výraznou podporu školy, děkuji všem 
spoluobčanům, rodičům a místním spolkovým organiza-
cím, kteří školu jakkoliv podporují. 

Přeji všem dospělým i malým spoluobčanům krásné 
vánoční svátky a do roku 2014 pevné zdraví, pohodu, 
lásku a co nejméně starostí. 

Marcela Fialová  
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Základní škola Nikolčice 

V prvním čtvrtletí šk. roku jsme ve škole připravovali 
spoustu nových, zábavných a podnětných akcí. V  září se 
žáci šesté třídy  vypravili na adaptační kurz, opět probí-
hal Evropský den jazyků, setkali  jsme se s rodiči  při Hal-
loweenu, při  Rozsvěcování vánočního stromku, kde jsme 
zahájili pěkným kulturním vystoupením  dětí MŠ a žáků 
ZŠ adventní čas. Na tyto a mnoho dalších aktivit se může-
me těšit i v dalších ročních obdobích.V tomto období 
také ukončíme evropský  projekt  EU peníze školám. Pro-
jekt nám pomohl  například při vyučování - tvorbě inova-
tivních výukových materiálů pro žáky, vzdělávání učitelů 
nebo vybavování školy moderními technologiemi. Bě-
hem 1. čtvrtletí školního roku se žáci vzdělávali dle ŠVP 
„Sportem za kvalitou výuky“, s novinkami od 1.9.2013. 
Od října se naplno rozjela zájmová činnost a výuka nepo-
vinných předmětů v základní škole a také pestrá nabídka 
činností v mateřských školách. Koncem měsíce října na-
vštívili naší  školu zástupci České školní inspekce. Kontro-
la probíhala od 22.10. – 24.10.2013. Pět  inspektorů hos-
pitovalo v mateřských i základních školách, zúčastnili se 
výuky ve třídách. Výsledky výchovy a vzdělávání žáků, 
oblast předškolního vzdělávání v naší škole a celkové 
klima školy za období roku 2012 – 2013 hodnotili pracov-
níci ČŠI pozitivně. 

V 1. čtvrtletí se naši žáci jako každý rok  zapojovali do 
školních a okresních kol olympiád, sportovních  soutěží, 

projektových dnů a jiných aktivit. Pracovníci školy  se 
během čtvrtletí podíleli na   dalším  zlepšení  učebních a 
pracovních podmínek, na zabezpečení zdravého a este-
tického prostředí školy  a  zejména na vybavení školy 
moderními učebními pomůckami, učebnicemi, didaktic-
kou technikou. Žáci soutěžili ve spolupráci s partner-
skými školami, sportovně zápolili, s  nadšením a aktivitou 
získávali prvenství nebo jiná umístění ve sportu a ostat-
ních aktivitách, což dokladuje dobrou práci pedagogů 
naší školy.  

Jaké jsou sportovní úspěchy naší školy za uplynulé 1. 
čtvrtletí ?  
Olympiáda 1. stupně  v ZŠ Nikolčice: Celkově – prvenství 
ZŠ Nikolčice  
Přespolní běh – Břeclav 

Družstva:  žáci 3.místo, žákyně 3.místo 
Jednotlivci:  Přemysl Filípek 1. místo 
Veronika Hőnigová 2. místo 
Pavlína Hőnigová 3. místo 
Ondřej Slavík 4. místo 

Běh – Velké Němčice 
1.místo: Veronika Hőnigová, Vojtěch Prokeš, Ondřej 
Slavík, Ondřej Klobása, Daniela Strouhalová 
Medailové umístění: Kateřina Blinkalová, Pavlína Hő-
nigová, Terezie Chalupná, Tereza Tomková,  

 



Nikolčické stráně 
1.místo: Přemysl Filípek, Vojtěch Prokeš,Veronika Hő-
nigová, Daniela Strouhalová, Ondřej Klobása  
Medailové umístění: Ondřej Slavík, Pavlína Hőnigová, 
Petr Rozkydal, Stela Brázdová, Adéla Stejskalová, Jan 
Chalupný, Kateřina Blinkalová 

Křepická Veverka 
1.místo: Jakub Bureš, Šimon Veverka, Petr Rozkydal 
2.místo:  Jan Chalupný, Karolína Zelinková 
3.místo: Kristian Witpeerd 

Míčové hry 
Kopaná  v ZŠ  Velké Němčice   – 2. místo 
Kopaná  v ZŠ Hustopeče – 3. místo.   

Florbal  -  v  ZŠ Velké Němčice  -  Prvenství ZŠ Nikolčice  
V oblasti  vzdělávací ,  škola pod vedením p. učitele J. 

Slavíka uspořádala tradiční okresní kolo  naukové soutě-
že Bible a my. Podrobnosti najdete v příspěvku pana uči-
tele Jiřího Slavíka. S kladnou odezvou velmi pěkně probí-
haly jiné školní a mimoškolní aktivity. Máme za sebou 
úspěšné projektové dny  jako Evropský den jazyků, Ba-
revný podzim, „Na silnici nejsi sám“,  Dny ke zdraví, Ba-
revné dny ve školní jídelně,  Mikulášská nadílka, Pekelná 
škola, Čertovské rejdění . 

Hosté, rodiče, žáci pokračují v projektu  Celé česko 
čte dětem. Probíhají projekty Zdravá škola, Rodiče vítáni, 
Tvořivá škola, Interkulturní vzdělávání, Ovoce do škol, 
Mléko dětem a jiné. Nově jsme se zapojili do projektu 
„Zelená škola“. V  rámci charitativní spolupráce jsme se 
rozhodli podporovat  projekt „Stavíme školu v Etiopii“. 
Výtěžek z vánočního jarmarku bude zaslán právě na ten-

to projekt a my všichni budeme společně sledovat vývoj 
výstavby základní školy v Etiopii. Žáci naší školy budou 
moci podpořit a charitativně se podílet na zlepšení  život-
ních podmínek dětí v této zemi.   

Žákovský parlament také nezahálí. Ve spolupráci 
s ředitelkou školy opět vyhlašuje různé školní soutěže a 
aktivně se zapojuje do života a dění naší školy. Činnost  
parlamentu se na škole velmi osvědčuje a byla také velmi 

pozitivně hodnocena   českou školní inspekcí.  
Ve škole nadále  funguje schránka důvěry, žáci dle 

stanovených  třídních  žákovských pravidel hodnotí úklid 
tříd, šaten. V podzimních měsících žáci v rámci přírodo-
vědné gramotnosti  sbírali kaštany, šípky a  pomerančo-
vou kůru. Během daného období také probíhaly sběrové 
aktivity odpadových surovin. Jako již tradičně nejlepším 
sběračem byl vyhodnocen Marek Kosina z 5. třídy. Výtěž-
ky ze  sběrů jsou  využity na odměny, ceny  pro žáky, na 
úhradu kulturních  a jiných  akcí  pořádané školou, dále 
pak na dopravu žáků na soutěže, olympiády, na poskyt-
nutí svačinek ke Dni ke zdraví, na ocenění pro vítěznou 
třídu v soutěži pořádanou členy žákovského parlamentu 
ke konci školního roku.  Nově budou výtěžky využity na 
charitativní pomoc dětem a jiné sbírky. Je skvělé, s jakým 
nadšením se žáci soutěží  a veškerých školních, mimo-
školních aktivit zúčastňují.  

V tomto čase  se společně těšíme na  pěkné předvá-
noční chvíle. Čeká nás Den otevřených dveří pro veřej-
nost.  Přijďte se podívat a vrátit se na chvíli do školních 
lavic ve dnech 19.12.2013 do naší školy. Připravujeme 
pro veřejnost  vánoční jarmark dne 18.12.2013. Společné 
vánoční besídky ve třídách a projekt „Bílý den“ budou  
závěrem posledních předvánočních školních dnů.  
Od  pátku 21.12.  si budou žáci užívat  vánočních prázd-
nin. 

Co připravujeme do konce 1. pololetí školního roku?    
V novém roce 2014  přivítáme předškoláky u zápisu 

do 1. ročníku a to ve dnech 15.1. a 16.1.2014.  V lednu 
bychom chtěli  opět pozvat  místní seniory na akci Tříkrá-
lové koledování  do mateřské školy v Nikolčicích. Kon-
cem ledna a v březnu nás čekají lyžařské výcvikové kurzy, 
dále pak  bruslení v Olympii, výukové programy, výchov-
ný koncert, zimní barevný týden ve spolupráci se žákov-
ským parlamentem. Leden ukončíme  pololetním hodno-
cením žáků.      

A nakonec nezapomeňte si prosím provést poznám-
ky do kalendáře: 
21.12.-6.1 vánoční prázdniny  
15. 1. zápis do 1. třídy v ZŠ Nikolčice (15h-16.30h)  
16.1.  zápis do 1. třídy v ZŠ Diváky (15h-16.30h) 
21.1. Konzultační hodiny pro rodiče (16.30-18h)  
28.1.-31.1. Lyžařský výcvikový kurz pro děti MŠ Nikolčice, 
Diváky  
březen 2014 Lyžařský výcvikový kurz pro 2.st. ZŠ (dle 
zájmu)  
31.1.2014 Pololetní prázdniny 
17.2. - 21. 2. 2014 Jarní prázdniny 
Březen 2014 Plavecký výcvik pro žáky 1. st.  
Pátek 21. prosince je poslední školní den v roce 2013. 
Provozy v mateřských školách po vánočních prázdni-
nách budou zahájeny ve čtvrtek 2. ledna 2014. Řádné 
vyučování v ZŠ  a provozy ŠD  budou zahájeny v pondělí 
6. ledna 2014.  

4/2013 

Strana 6                           Křepický zpravodaj 4/2013 



4/2013 

Skončila podzimní část fotbalové soutěže, ve které se 
naše mužstva snažila dosáhnout co možná nejlepšího 
postavení v tabulce. Pro příznivé počasí bylo ještě přede-
hráváno jedno střetnutí z jarní části. 

Po dobrém vstupu do nového ročníku se od nás zača-
lo fotbalové štěstí odvracet. Potvrdilo se to hned 
v nadcházejícím měření sil v Hustopečích. Zanedlouho po 
zahajovacím hvizdu jsme měli několik vyložených šancí, 
bohužel nedokázali jsme ani z malého vápna trefit sou-
peřovu bránu. Opět se potvrdilo ono příslovečné „Nedáš, 
dostaneš“. Nakonec jedinou trefou do černého, v závěru 
druhého poločasu, strhli hustopečtí vítězství na svoji 
stranu. Další tři body nám byly strženy po odstoupení 
béčka Velkých Pavlovic ze soutěže. Největší šok nás však 
čekal na křepickém hřišti. Fotbalisté Vrbice, do té doby 
se potácející na samém dně tabulky, k nám přijeli značně 
posíleni o nové hráče. Po dobu celého zápasu jsme se 
nestačili divit co se to vlastně děje. Vrbičtí si s námi po-
hrávali jako kočka s myší. Z letargie nás nedokázala vy-
burcovat ani vlastní branka, kterou si vstřelili a upravili 
dosavadní skóre na 1:3. Soupeř pokračoval v krasojízdě a 
jeho brankostroj se zastavil až za stavu 1:6. Úplně jiný 
průběh mělo následující měření sil v Hlohovci. Po domá-
cím debaklu určitě nikdo nepočítal s tím, že nějaký bodík 
dovezeme z hřiště vedoucího týmu. Ujali jsme se jedno-
brankového vedení, které se nám dařilo dlouho držet. 
Bohužel domácím se několik málo minut před koncem 
podařilo vyrovnat na konečných 1:1. Takřka jako přes 
kopírák se vyvíjelo střetnutí s Velkými Bílovicemi, tento-
krát na křepickém hřišti. Opět jsme vedli a bílovičtí před 
uplynutím hrací doby stačili srovnat na 1:1. Naše jede-
náctka se začala propadat do nižších pater tabulky. 
K tomu jí dopomohla i další prohra 1:2 v Drnholci. Po 
nezvládnutém utkání na půdě posledního družstva se 
naši borci vytáhli v domácím derby s Nikolčicemi. Od za-
čátku až do konce střetnutí byli iniciativnější a protivník 
jen dotahoval jejich náskok. Odpor nikolčických definitiv-
ně zlomila až nešťastná, čtvrtá branka v jejich síti. Nepo-
vedený centr, který se jako padající list snášel z výšky do 

rukou soupeřova brankáře, mu propadl a pro našeho 
dobíhajícího útočníka to byla již snadná záležitost. Ko-
nečně jsme se dočkali vítězství 4:2. Dařilo se nám také 
v Přibicích, kde o osudu utkání rozhodl jeden dobře míře-
ný pokutový kop. A ať se domácí snažili sebevíc, tento-
krát jsme těsný náskok 1:0 uhájili až do konce. Posledním 
našim vystoupením byla předehrávka jarní části 
v Moravské Nové Vsi. Nebyli jsme horším týmem, ale 
celkové účtování vyšlo lépe pro domácí. Ti nás přehráli 
2:1 a oplatili nám tak porážku z úvodního podzimního 
zápasu. 

V boji o mistrovské body pokračovalo také naše B 
mužstvo. V Zaječí to byl boj doslova a do písmene. Hráči 
místního béčka nahrazovali nedostatky ve fotbalové 
technice zákroky, které nebyly zrovna ve stylu „fair play“. 
Některé by se dali označit jako likvidační. To mělo za ná-
sledek, že nejednomu z našich povolily nervy. Zpočátku 
jsme byli rozhozeni a prohrávali 0:2. Domácím však začali 
rychle docházet síly. Přebrali jsme iniciativu a šesti po 
sobě vstřelenými brankami otočili vývoj střetnutí. Soupeř 
už jenom stačil upravit výsledek na 6:3. Dobře jsme zača-
li na křepickém hřišti proti Šakvicím. Slibné vedení 2:0 se 
ale začalo brzy rozplývat. Šakvičtí přece jenom byli pro-
tivník nad naše možnosti a tak jsme se museli spokojit 
s prohrou 2:4. Na zápas do Velkých Němčic se přišlo po-
dívat mnoho příznivců obou béček. A určitě nebyli zkla-
máni. I když derby skončilo smírem 1:1, hrál se celkem 
pohledný a vzrušující fotbal, ve kterém se několikrát 
otřásla branková konstrukce. V domácím prostředí jsme 
pak 3:1 přehráli  smíšené družstvo Němčičky/Velké Pav-
lovice C. V Divákách s námi místní fotbalisté stačili držet 
krok do stavu 2:2, pak to již byla jednostranná exhibice. 
Za vítězství 5:2 nám právem náleží plný bodový zisk. 

V dobrých výkonech pokračovali dorostenci. 
V Hustopečích přehráli své vrstevníky 3:1. Doma pak hrá-
če IE Znojmo 2:1. V Blížkovicích uhráli remízu 2:2. Nejvíce 
se vyřádili na fotbalistech Kahanu, kteří odjížděli 
s brankovým přídělem 7:0. Po tomto hladkém vítězství 
však přišla první porážka v Příměticích 0:1. Smírně 1:1 se  

TJ Sokol Křepice 
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Vánoční slovo ředitelky školy  
Opět se nacházíme před koncem roku, který je nejen 

bilancováním dosažených výsledků, splněných cílů a na-
plnění představ, ale i obdobím vánočních svátků. Mno-
hých z nás se zmocňuje nálada, která je charakteristická 
pro toto období, vánoční nálada. Protože čas nikdo neza-
staví a konec roku se neúprosně blíží dovolte mi, abych 
se připojila  k přáním, které dostáváte od svých blízkých 
a známých ať už klasickou formou na vánočních pohled-
nicích či formou modernější pomocí SMS. Chci vám touto 
cestou popřát krásné prožití vánočních svátků a posled-
ních dní v tomto roce.  

Zároveň mi dovolte, abych vám popřála  pevného 
zdraví a úspěchů v práci i v osobním životě v roce násle-
dujícím v roce 2014. 

Využívám  této příležitosti i k poděkování všem za-
městnancům školy, za jejich vynaložené úsilí , které vě-
nují při práci v naší škole  a přeji jim pevné zdraví a 
úspěšný rok 2014. 

Závěrem velmi   děkuji  zřizovateli, Radě obce, zastu-
pitelům, rodičovské veřejnosti a všem příznivcům školy   
za vstřícnost a podporu školy  a těším se na další spolu-
práci v novém kalendářním roce .  

Mgr. Jitka Gebauerová, ředitelka ZŠ a MŠ Nikolčice  
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Zdravíme vás v adventním čase 

Už nám pomalu končí další rok a my jsme tady opět 
se shrnutím našich podzimních a zimních aktivit. Po za-
hájení nového školního roku jsme začaly nacvičovat půl-
noční překvapení na už tradiční Babské hody. Tentokrát 
jsme je pojaly netradičně, 19. října o půlnoci nastal rej 
čarodějnic. Snad byli všichni zúčastnění spokojení a hody 
si užily tak jako my. 

Sotva jsme si oddechly po probděné noci a víkendo-
vých zkouškách, už nastaly přípravy na vánoční jarmark. 
Celý listopad jsme pilně vyráběly. Jen jsme si v neděli 
10.11.2013 odskočily oslavit svátek sv. Martina na lampi-
onový průvod po Křepicích. I přes drobnou nepřízeň po-
časí, byla účast hojná. Z místního rozhlasu nám do kroku 
vyhrávaly pěkné písničky a tak se nám společně hezky šlo 
a koupenými nebo doma vyrobenými lampiony jsme si 
prosvítili tmavé listopadové dny. 

1. adventní neděli jsme se pochlubily svými výrobky 
na rozvěcování vánočního stromku ve Velkých Němči-
cích. 

2. adventní neděli se konal vánoční jarmark v Křepi-
cích u Obecního úřadu, krásně ho zahájili žáci 1. až 3. 
třídy. Letos jste si mohli zakoupit výrobky nejen mami-

nek z Klubíčka, ale i ostatních šikovných křepických obča-
nů a taky žáků naší školy. Také jsme pro vás uvařily vá-
noční punč a nabídly vám ho v originálních hrníčkách s 
logem našeho Mateřského centra. Za krásné logo tímto 

děkujeme Julii Maškové, která ho pro nás vytvořila.  
V zasedací místnosti jste mohli zhlédnout obrázky dětí z 
MŠ, ZŠ a ostatních našich šikulů a šikulek. Všem za zapůj-
čení děkujeme. 

Naše aktivity zakončíme „živým betlémem“, který 
bude u Obecního úřadu poslední adventní neděli. 
Jak sami vidíte, rozhodně nezahálíme. Také bychom tou-
to cestou rády požádaly o pomoc a účast nových mami-
nek při organizaci našich akcí. Žádná z nás už není na ma-
teřské dovolené a jako pracujícím matkám se nám občas 
obtížně kloubí naše domácí a pracovní povinnosti s tím, 
co bychom rády pro všechny přichystaly. Děkujeme pře-
dem za jakoukoli aktivitu. 

Nakonec všem chceme ještě popřát krásné, požehna-
né vánoce a do Nového roku 2014 jen to nejlepší 

maminky a děti z Klubíčka.  

rozešli v domácím utkání s dorostenci Únanova. Porážku 
3:0 museli skousnout v Miroslavi. Plný počet bodů si od-
váželi až z předehrávaného střetnutí v Horních Kounicích 
za výhru 2:1. 

Po podzimu je postavení mužstev a dorostu následující: 

Po ukončení fotbalových klání byl ještě upraven hlav-
ní vchod v kabinách. Velké ocelové vstupní dveře byly 

nahrazeny menšími, plastovými. 
Výbor TJ zve všechny své členy na Výroční členskou 

schůzi, která se bude konat v kulturním sále 19. ledna 
2014. Čas konání schůze bude upřesněn na pozvánkách. 

První kulturní akcí, v nadcházejícím roce, organizova-
nou TJ Sokol bude „Sportovní ples“, který se uskuteční již 
22. února 2014. Srdečně zveme příznivce sportu i všech-
ny občany. Přijďte se pobavit a současně podpořit spor-
tovní dění v obci. 

Děkujeme všem členům i příznivcům za dosavadní 
práci a přejeme mnoho krásných, sportovních zážitků 
v novém roce. 

Za výbor TJ Jindřich Otřísal 

9.  A mužstvo                13  5  3  5      24 : 25        18 bodů 

4.  B mužstvo                10  5  2  3      29 : 24        17 bodů 

2.  dorost                       14  9  3  2      35 : 17        30 bodů 



Blíží se konec roku a nastává čas radostných svátků 
vánoc. Je to také čas hodnocení. A proto i my, dobrovolní 
hasiči hodnotíme uplynulý rok. 

Členská základna čítá 69 členů. V letošním roce jsme 
mezi námi přivítali 9 nových členů. S některými jsme 
oslavili jejich jubilea. Jmenovitě to je bratr Antonín 
Strouhal, bratr Zdeněk Losa a bratr Petr Eliáš. Ještě jed-
nou jim z celého srdce gratulujeme. Bohužel jsme se mu-
seli s jedním našim členem rozloučit, a to s bratrem An-
tonínem Hlaváčkem. 

S příchodem Nového roku jsme vyšli do Křepických 
ulic a popřáli vše nej do nadcházejícího roku a zároveň 
pozvali na tradiční hasičský ples, který se konal 12. ledna. 
Také hasičské plesy ve Velkých Němčicích, Šitbořicích, 
Blučině a Přísnoticích proběhli s naší účasti. S prvními 
jarními paprsky naši vedoucí mládeže připravili den ote-
vřených dveří pro děti a jejich rodiče. Seznámili děti o 
vzniku hasičského kroužku. Při pálení čarodějnic pořáda-
né klubíčkem, naši členi dohlíželi, aby hořelo tam kde 
má. V měsíci květnu náš sbor uctil patrona hasičů svaté-
ho Floriána poutí. Celá akce začala průvodem od obecní-
ho úřadu ke Svaté. V průvodu nás doprovodili hasiči 
z Velkých Němčic, Šitbořic a Blučiny. Zvláštní poděkování 
zaslouží Křepičtí myslivci, kteří nás také doprovodili a 
půjčili hájenku. U Svaté se konala bohoslužba a na hájen-
ce bylo připraveno občerstvení. Při této příležitosti, bylo 
uděleno spoustě členům čestné uznání sboru. V tomto 
měsíci jsme ještě uspořádali sběr starého železa a také 
zúčastnili okrskové soutěže v požárním sportu ve Starovi-
cích. Také naši nejmladší nezaháleli, při pravidelných 
schůzkách se seznamovali s hasičskou technikou a navšti-
vyli služebnu HZS Židlochovice, kde jim profesionální 
hasiči popsali svou práci a ukázali o mnoho modernější 
techniku než máme my. Měsíc červen byl ve znamení 
povodní. I když se to našeho kraje výrazně netýkalo, tak i 
my jsme povinně drželi povodňové hlídky. Rozhodli jsme 
se pomoct při povodni v Čechách. Zařadili nás do oblasti 
Roudnice nad Labem. Měli jsme domluveny volno 
z práce ,,i doma“, technika byla připravena, nakonec to 
krizový štáb zrušil. Pro nepřízeň počasí se odložil i dětský 

den na konec června a i toho jsme se zúčastnili. Jediné 
prověřovací a taktické cvičení se konalo v areálu kynolo-
gického klubu. I když léto je doba dovolených, tak my 
jsme ho pojali pracovně. Zažádali jsme o novější auto a 
to je spojené se snížením podlahy v garáži a tak jsme se 
do toho pustili. Byla to spousta práce, ale koncem září 
jsme to měli kompletně hotové. Teď už aby nějaká stani-
ce nějaké auto vyřazovala. Také jsme se zúčastnili moto-
náletu, kde bylo potřeba ochladil horké hlavy. Navštivili 
jsme noční závody v Křepicích u Znojma. Větší akcí bylo 
uspořádat II. ročník Netradiční olympiády. V suchém ob-
dobí bylo potřeba zalévat hřiště. Bylo jedno zahoření, a 

to přístřešku u sběrného dvora. Podzim byl ve znamení 
školení. Někteří se zúčastnili školení obsluhy přenosných 
motorových řetězových a rozbrušovacích pil ve školícím 
středisku v Tišnově a další se zúčastnili cvičení pro nosi-
tele dýchací techniky v hasičském středisku Polygon Brno
-Lišeň. Poté nás čekala inventura a úklid zbrojnice. Rok 
zakončíme výroční valnou hromadou. 

Přejeme Vám krásné prožití svátků vánočních, boha-
tého Ježíška a veselý Nový rok a hlavně ať voda a oheň 
jsou Vašimi sluhy, ne pány. 

SDH Křepice 
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Kynologický klub Křepice 

Náš kynologický klub měl první polovinu letošního 
roku velmi nepříjemnou, bylo příliš mnoho dešťových 
srážek. Levý břeh potoka se na několika místech začal 
trhat a sjíždět i s plotem do vody. 

Opravy které jsme provedli jsou jen provizorní a tak s 
obavami budeme vzhlížet k příštím sezónám. Na ostat-
ních udržovacích pracích, jako stavba nového přístřešku 
na dříví, generální oprava kladiny, dooplechování buněk, 

sečení cvičiště a údržba parkoviště. Celkem jsme odpra-
covali na 400 hodin. 

Co se týče sportovní činnosti, uspořádali jsme jedny 
jarní a jedny podzimní zkoušky podle mezinárodního zku-
šebního řádu, kterých se na jaře zúčastnilo 5 našich a 5 
hostujících členů a na podzim 4 naši a 6 hostujících čle-
nů, jeden z nich je Karl z Vídně, který u nás pravidelně v 
neděli cvičí. Tři naši členové se zúčastnili dvou výstav a  

Sbor dobrovolných hasičů Křepice 
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Oddíl stolního tenisu 

Oddíl stolního tenisu reprezentuje naší obec ve 
čtyřech soutěžích. A družstvo, které se stalo v loňské se-
zóně okresním přeborníkem, postoupilo do krajské sou-
těže KP II. Družstvo zahájilo krajskou soutěž se dvěma 
posilami. Z Hustopečí přišel Vladimír Vítek, jenž 
v Hustopečích hrával v divizní soutěži, a z Bystrce přišel 
Tomáš Marada. Družstvo tedy hraje v sestavě Pokorný, 
Vítek, Zástěra, Marada a Maška Roman. Do soutěže hráči 
vstoupili porážkou v Hrušovanech 4:10. V dalším kole 
vybojovali ve Znojmě remízu a remizovali i v Krumlově 
s Řeznovicemi. První vítězství vybojovali hráči v Nových 
Bránicích 10:8. Výborná utkání hráči odehráli s celky 
z čela tabulky. S prvními Holáskami prohráli 10:6 a 
s druhými Silůvkami dokonce vedli 9:7, ale rozhodující 
bod se Vítkovi získat nepodařilo, prohrál 2:3 a utkání na-
konec skončilo remízou. Po devátém kole má družstvo 3 
výhry, 3 remízy, 3 prohry a s celkem 21 body je na 6. mís-
tě. V jednotlivcích je Pokorný na 10. místě, Vítek 13., Zá-
stěra 37. a Marada 41. V tabulce hráčů, kteří odehráli 
méně než 50 % utkání, je Roman Maška na 6. místě. 

B družstvo v okresním přeboru posílené Sedláčkem 

hraje v sestavě Sedláček, Papež Radek, Kolář Petr, Maška 
Květoš a Novotný Pavel. Hráči v prvních třech utkáních 
s Lanžhotem C, Hustopečemi a s Áčkem Němčic prohráli, 
ale potom 4x po sobě vyhráli v Kobylí, s Áčkem Lednice, 
s Déčkem Lanžhota a s Rakvicemi. Po devátém kole je 
Béčko se čtyřmi výhrami a pěti porážkami na 7 místě s 21 
body. V jednotlivcích je nejlepší Aleš Sedláček na 27. mís-
tě, Papež Radek na 40. a Kolář na 47. místě. 

C družstvo hraje okresní přebor III. třídy v sestavě 
Novotný Pavel, Strouhal Jiří, Rubeš Jakub, Zach Tomáš, 
Papež Jan. V této soutěži je jen 10 družstev, a tak hráči 
mají už polovinu soutěže za sebou a jsou se čtyřmi výhra-
mi, jednou remízou a čtyřmi prohrami na 7. místě. Vítěz-
ná utkání hráči přivezli z Břeclavi, Brumovic a z Velkých 
Němčic s Céčkem, doma vyhráli s Pernou B. Remízovali 
s Céčkem Lednice. Z jednotlivců je nejlepší Novotný Pa-
vel na 11. místě, Strouhal 21., Rubeš 24. 

Protože A družstvo postoupilo do kraje, musel oddíl 
stolního tenisu přihlásit do soutěže i mládežnické druž-
stvo D, které hraje okresní přebor IV. třídy. Toto družstvo 

Závěr závodní sezóny poštovních holubů 

Tak jako končí rok 2013, skončila i závodní sezóna 
poštovních holubů. Nyní nastává pro chovatelé období 
výstav. Nejprve se uskuteční oblastní, pokračují celostát-
ní a jednou z největších je IV. Evropská výstava poštov-
ních holubů Czech Republik – Brno 2014, která se usku-
teční 29.1. - 2.2.2014. Na oblastní výstavě dosáhl největ-
šího úspěchu holub pana J. Jasinka, který vyhrál 
v kategorii standart a bude naši organizaci reprezentovat 
na celostátní výstavě v Brně. Stejně jako holub pana V. 

Urbánka, který obsadil 21. místo v kategorii sportovní 
holub ČR. Všem chovatelům patří díky za dobrou repre-
zentaci a do další závodní sezóny hodně dalších úspěchů. 

Velké poděkování patří také OÚ Křepice za podporu, 
kterou našemu svazu chovatelů poštovních holubů po-
skytuje. 

Nakonec chceme popřát všem lidem pěkné vánoční 
svátky a hodně štěstí a zdraví v novém roce 2014. 

Za výbor ZO CHPH Křepice Milan Flajšingr 

tří bonitací, jeden člen se zúčastnil ukázky výcviku psů 
pro základní školu Velké Němčice. David Bílek se zúčast-
nil výběrového závodu na mistrovství Moravy ve Velkých 
Němčicích v IPO 3, dále se zúčastnil závodu v Hustope-
čích podle SPR 3 kde obsadil první místo v družstvech a 
druhé místo v jednotlivcích. 

Největší radost nám udělala Petra Relichová (kterou 
není celý rok vidět na cvičáku), která v Rakouském Ebrei-
chsdorfu u Vídně vybojovala se svým psem Anubis L'Ami 
Noir třetí místo na mistrovství světa francouzských ovčá-
ků dle IPO 3. Mimo to se zúčastnila mistrovství republiky 
v IPO 3 ve Břehách u Přelouče, kde obsadila sedmé mís-
to. V Hustopečích se zúčastnila závodu SPR 2, kde získala 
druhé místo v jednotlivcích a druhé v družstvech. V Brně 
na KK Zetor získala v UPR 2 čtvrté místo v jednotlivcích a 
druhé místo v družstvech. Zde složila i zkoušku IPO 2. 

Se svým druhým psem, kolií se zúčastnila šesti závo-

dů v coursingu „Lovec roku“, kde obsadili několikrát prv-
ní i druhé místo, stali se mistry ČKS v coursingu. V součtu 
všech závodů letošního Lovce roku Petřin pes vyběhal 
první místo a získal titul Coursing Winner 2013. Péťo dě-
kujem! 

Příští rok se musíme soustředit na zachránění celého 
oplocení kolem potoka. Zvažujeme vysazení Japonských 
topolů u každého sloupku. Bude běžná údržba cvičiště. 
Dále uspořádáme dvoje jarní a dvoje podzimní zkoušky. 
Chceme pokračovat v kulturních akcích pro členy, rodiny 
a příznivce, rádi předvedeme na požádání ukázky výcvi-
ku. 

Na závěr bychom rádi poděkovali našemu členu 
Pavlu Papežovi za celoroční sečení, děkujeme také OÚ 
Křepice za finanční podporu a přejeme všem úspěšný rok 
2014. 

KK Křepice 
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je sestaveno ze starších žáků Michala Kotačky, Jiřího Lan-
ga, Václava Strouhala, Bronislava Gojdiče. V sestavě je 
doplňují hráči z Céčka Papež Jan a Rubeš Jakub. Tito hrá-
či je doplňovali jen v prvních čtyřech kolech, než začal 
hrávat Vašek Strouhal. Hráči zatím jedenkrát vyhráli a 

jednou remizovali. Nejlepším hráčem je Broňa Gojdič. 
Doufejme, že je stolní tenis bude bavit a že se budou jen 
zlepšovat. 

Za oddíl stolního tenisu Jan Papež  

Z činnosti místní organizace Českého zahrádkářského svazu 

První naší akcí bývá tradiční výstava vín. Ta se konala 
v sobotu 2. února 2013. K ochutnání tu bylo 594 vzorků, 
což svědčí o dobré účasti. Vítěznou kolekci místních vina-
řů získal p. Strouhal Jar. z č. p. 317. Poděkování patří 
všem, kdo pomohli tuto akci uskutečnit, vinařům za do-
dané vzorky a sponzorům za dary do tomboly. 

Další akce se konala v sobotu dne 4. května, a to byl 
pro všechny občany zájezd do Kroměříže, na nové výsta-
viště s názvem Floria Kroměříž. Tyto prostory nabízí po-
hodlné nákupy a prohlídku exponátů. Podařilo se taky 
navštívit arcibiskupské sklepy Kroměříž. Prohlídka byla i 
s ochutnávkou vín. Byl to pěkný zážitek. Zájezdu se zú-

častnilo 40 osob. Poděkování patří řidiči autobusu p. R. 
Bémovi, za pohodlné cestování. 

V neděli dne 22. září se uskutečnila výstava ovoce, 
zeleniny a drobného ptactva. K vidění bylo nejen mnoho 
výpěstků, ale malých ptáčků, a dokonce i včeličky v úlu 
s jejich produkty. Poděkování patří za aranžmá p. Jelínko-
vé, p. Strouhalové Zdence za zorganizování celé výstavy, 

p. Partykovi za nádhernou kolekci drobného ptactva, za 
ukázku ze života včeliček p. J. Procházkovi, pěstitelům za 
dodané ovoce a zeleninu, a všem ostatním, kdo se podí-

leli na uskutečnění této výstavy. 

Pravidelnou akcí v listopadu bývá „Posezení u cimbá-
lu“. I to se podařilo uskutečnit, doufám ke spokojenosti  
všech zúčastněných. Pro každého bylo připraveno malé 
pohoštění a ochutnávka vín. K poslechu zahrála cimbálo-
vá muzika Longa z Hlohovce. V této tradici budeme urči-
tě pokračovat. 

A co ještě připravujeme? V sobotu dne 28.prosince 
se uskuteční ochutnávka mladých vín. Tímto zveme vina-
ře k debatě o letošním ročníku. Účast = 0.7 l vína. 

Dle mého názoru  pořádáme pro všechny naše obča-
ny dostatečné množství akcí, jen mě mrzí, že je malá ak-
tivita u členů organizace. Máme 100 členů, ale třeba na 
členskou schůzi přišlo jen 15. Proto patří poděkování 
těm, co vždy rádi přijdou pomoci. 

Za výbor z.o. ČZS Křepice  Brychta St. 

Cesta do Indie, 14. leden 2009 

V roce 2008 mě propustili ze zaměstnání. Potřeboval 
jsem si odpočnout a srovnat si myšlenky.  Napadlo mě 
vyrazit do Jižní Ameriky, jenže potom přišla změna a mís-
to letadlem na západ jsem se vydal autobusy, vlaky a 
stopem na východ. 

Jel jsem tam necelých 5 let po Austrálii v půli ledna 

2009. Mezitím jsem byl necelé 3 roky pracovně v Anglii, 
cestoval asi půl roku v Asii, v Africe a v Kanadě a krátce 
pracoval také v ČR ve Veluxu jako technik. Tato práce mě 
stresovala. Bylo tam na mně moc mluvení a málo samo-
statné práce. Jel jsem, protože jsem potřeboval vypnout, 
vyčistit mozek z  problémů co jsem v té době měl - part-



nerka, hledání sebe a smyslu života, pocit prázdnoty a 
marnosti, jel bych kamkoliv, do Indie jsem jel mimo jiné 
navštívit 3 děvčata, které mamka sponzorovala..  

První zastávka byl Trenčín a 2 dny u kamaráda Karola, 
kterého jsem znal ze Sydney. Mířil také do Indie, ale ne-
chtělo se mu jet 8000 km po zemi, tak letěl. Já jsem začal 
stopovat u benzínky v Trenčíně. Sněžilo, byla zima. Když 
už jsem byl jak sněhulák a nikdo zarostlému krásnému 
chlapovi nezastavil, šel jsem na vlak. Měl jsem mapu Ev-
ropy a když jsem zjistil, že vlak do Budapešti je můj 
správný směr, naskočil jsem do něj. V Budapešti jsem byl 
večer, další spoj, autobus do Bukurešti jel až o půlnoci.  
Šel jsem tedy do města, dal si pivo v baru a čekal na spoj. 
Chtěl jsem do teplejších oblastí, tak jsem se v evropských 
městech nezdržoval. V Bukurešti jsem byl druhý den od-
poledne. Napadlo mě den dva zůstat, ale prošel jsem se 
trošku kolem a po tom co jsem zde viděl, jsem se rozho-
dl,  že pojedu dál. Minibus přes Bukurešť jel na nádraží 
kolem paláce, kde vládl Ceausescu. Je to třetí největší 
stavba na světě. Našel jsem si autobus přes Bulharsko do 
Istanbulu. Až tady jsem se rozhodl chvilku pobýt.  

Islám je jiná kultura a líbilo se mi, jak jsou lidé hned 
za hranicemi Evropy více pohostinní. Ubytoval jsem se u 
kluka, který přišel z východu z Kurdistánu, kde předtím 
pásl dobytek. Chtěl bohatší život, tak pastviny opustil a 
provozoval malý levný hostýlek v Istanbulu.  Snažil se jak 
cenově tak pohostinně, aby uspokojil každý rozpočet i 
ten můj malý. Byl to muslim, ale slivovice, kterou jsem 
měl na cestu, mu chutnala. Prý ho Alláh pod střechou 
nevidí, tak jsme vypili moji 1,5 litrovou zásobu hned prv-
ní dva dny. V hostelu byla ještě Australanka a kluk z bý-
valé Jugoslávie.  Měl  australský pas a cestovali spolu z 
Anglie domů do Austrálie. Prochodil jsem sám Istanbul, 
památky, akvadukt, chrám s vodní nádrží, uličky s blešími 
trhy. Byl jsem tam týden.  

Rád chodím sám a dělám si, co chci.  Když je člověk 
sám, vypadá zranitelně a místní přijdou za tebou sami. 
Pozvou tě na čaj nebo domů. Když jste dva, už jste více 
soběstační a už tolik lidí nepřijde. Po pár dnech jsem se 
vydal  vlakem dál na východ. Líbilo se mi, že vlaková jíz-
denka přes celé Turecko cca 2000 km stála 200 Kč.  Sedě-
lo se na dřevěných lavicích, neexistovalo,  že by si někdo 
podržel místo. Když šel někdo čůrat, někdo jiný  jeho 
místo obsadil a dotyčný si hledal jiné místo, nebo stál, 
jelikož vlak byl plný. Ve vlacích se každý s každým hned 
baví, což není běžné v dopravních prostředcích tady na 
západě.  

Jel jsem do Cappadocia - Walley of the Fairy Chim-
neys - skalnatá oblast uprostřed země, kde jsou zajímavé 
skály ve tvaru komínů, ve kterých žili a místy ještě žijí 
lidé. Našel jsem hostel, který měl na střeše pokoj pro 50 
batůžkářu a byl rozumně levný. Nechal jsem si tam věci a 
šel do skal. Z jedné z nich jsem sklouzl dolů, odřel si ruce 
do krve a potloukl se. Naštěstí jsem se ocitl v domě, kde 

mě ošetřili, dali čaj a sušenky. Druhou stranou skal jsem 
šel  zpátky do města. Nahlédl jsem do pár jeskyní. Někte-
ré byly zařízené pro bydlení.  

Vydal jsem se odtud dál do Kayseri a pak minibusem 
na jihovýchod do Sanliurfa. Sem jsem přijel v noci, a když 
jsem vystoupil z minibusu, nějací chlapíci tam zůstali stát 
a někam volali mobilem. Já jsem se rozhlížel, kam se vy-
dat. Naznačili mi, ať zůstanu, nemluvili anglicky, ale vy-
padali přátelsky. Tak jsem s nimi postál a za chvíli přijel 
autem kluk ve slušném obleku, mluvil anglicky a ujal se 
mě. Chtěl jsem levné ubytování, ale on říkal, že je tam na 
studijní cestě a že má pokoj v hotelu, a  že mi jednu ze tří 
postelí v jeho pokoji za 7 dolarů nechá, že tu v tu dobu 
nic neseženu, tak jsem to bral. Žádný boháč to nebyl a  
přesto mě ještě  večer pozval do hotelové čajovny na čaj.  

V Turecku nejsou hospody, ale čajovny, kde se muži 
scházejí a hrají stolní hry. Když jsem se ráno vzbudil, už 
tam můj spolubydlící nebyl. Dal jsem si sprchu a jel do 
starodávného města Diyarbakir v severní Mezopotámii, 
stojícího na březích řeky Tigris. Prošel jsem si město, dal 
nějaké místní jídlo v pouliční jídelně, jak to dělávám a 
pak vyrazil dále na jih do města Mardin. Staré město 
Mardin je vystavěno na svahu vrchu Kasim. Známé je 
především svými kamennými domy, úzkými strmými ulič-
kami a mnoha mešitami, medresami a kostely.  Odtud 
jsem jel na severovýchod do města Tatvan na západním 
břehu jezera Van, na východě země. Zde jsem pár dnů 
pobyl, dělal procházky, dal si Tureckou masáž v lázních a 
v den odjezdu v přístavní čajovně čekal na loď, která přes 
jezero Van převáží Trans Asijský Expres jedoucí z Istanbu-
lu do Íránského Teheránu. Na ten jsem chtěl nastoupit.  

Zajímají mě vraky a staré opuštěné konstrukce,  pro-
to jsem  šel na procházku kousek po břehu, kde byl reza-
vý dok, ve kterém se spravují lodě. Stál tam také jeřáb a 
povalovaly se tu velké lodní šrouby a díly lodí. Místo ne-
bylo moc udržované, vypadalo opuštěné. Měl jsem ba-
toh v čajovně. Tam jsem se taky od místních dověděl, že 
loď jezdí jak kdy a že ta co tam právě stojí, ještě nepoje-
de. Jak jsem byl na procházce v doku, ale loď najednou 
zahoukala a vyrazila. Ani sprint zpátky nestačil. Další jela 
asi za 6 hodin. Tak jsem čajoval. Majitel odmítal, abych 
zaplatil, když jsem odcházel. Chtěl pohled z cesty, tak 
jsem mu později jeden poslal.  

Koupil jsem si lístek do Íránského Tabrízu a vyrazil 
vlakem na lodi. Od kapitána jsem dostal 2 obložené 
bagety, ty se v noci na palubě hodily. Vlak se rozdělil na 3 
díly a tyto najely vedle sebe na loď, aby se tam celý Ex-
pres vešel. Vlak i loď byly téměř prázdné. Ve městě Van 
na východě jezera se zase vagóny spojily a jelo se dál. Na 
hranicích s Íránem  se vlak zastavil a jel až ráno. Musel 
jsem tam vystoupit z vlaku. Chtělo se mi spát, ale Íránský 
průvodčí byl drsný a nechtěl mě nechat uvnitř. Tak jsem 
ležel na karimatce v hale ve spacáku a klepal kosu. Ve 
vytopeném vlaku byli nějací místní lidé. Nevím, proč mě 
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tam nechtěl nechat, když jsem měl jízdenku. Ráno vlak 
vyrazil, projížděl skalami, na jejichž vršcích byly střílny, 
ostnaté dráty kolem a vojáci se samopaly. Hezké přivítá-

ní v Íránu. 
Napsal Tomáš Strouhal  
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Z kroniky Ferdinanda Böhma 9 

Kmenová území nespravovali již svobodně voleni vé-
vodové, nýbrž knížecí úředníci. A těm neplatil kníže pe-
nězi, nýbrž jim dával za jejich věrné služby v užívání jed-
notlivé dědiny a statky, někdy dokonce dědičně. Takto 
jmenovaní úředníci se začali zanedlouho považovat za 
jakousi vyšší šlechtu. Tím způsobem se stávali z lidí kdysi 
svobodných lidé poddaní, ba zanedlouho dokonce i ne-
volníci. Svobodný selský rodový majetek směl být prodán 
pouze osobám ze šlechtického rodu nebo osobám kněž-
ského stavu, měšťanům královských měst a svobodným 
dvořanům.  

Moravské zemské desky, které zaznamenávají půdní 
vlastnictví,  jsou již z doby feudální. Původní desky, které 
zaznamenávaly držebnosti z dob dřívějších, shořely. Svo-
bodu, kterou si naši slovanští předkové do své nové vlas-
ti přinesli, tedy po několika staletích ztratili. Pozbyli také 
své původní náboženství. Ještě i tuto ztrátu nesli těžce. 
Ale v zájmu zachování národa bylo tak třeba učinit. Ro-
zumná knížata jak v zemi české tak i na Moravě, když 
viděla, jak sousední Němci hodlali využitkovat a opano-
vat naše krajiny jakoby z důvodů šíření křesťanství, zma-
řila tyto kořistnické plány tím, že přijala novou víru 
z rukou slovanských věrozvěstů Cyrila a Metoděje, povo-
laných  k nám moudrým knížetem Rostislavem. Ovšem 
trvalo ještě dosti dlouho, než se nová víra úplně zakotvi-
la. Stalo-li se tak, bylo třeba děkovat hlavně laskavému 
způsobu, jímž svatí věrozvěstové nové náboženství lidu 
srozumitelným způsobem podávali.  

Kdy si Křepice  zbudovaly křesťanský kostel, nevíme, 
ale možné je, že se tak stalo asi v té době jako například 

v Přibicích, protože Přibice byly také navštíveny sv. brat-
ry jako Křepice a mají také na tuto událost památnou 
studánku Apoštolku. O přibickém kostelíku je zachována 
písemná zpráva a to podle Vlastivědy moravské z roku 
1100. O našem kostelíku je první písemná zpráva 
z pozdější doby, ale to nevyvrací naši domněnku, že by 
náš kostelík mohl být zbudován skoro v době současně 
s kostelíkem v Přibicích. 

Původní křepický kostelík  byla vlastně kaple, protože 
nebyl stavěn pro velký počet věřících. Byl 4 sáhy dlouhý a 
3 sáhy široký a vedlo prý do něho několik schodů. Byla 
prý to budova velice vlhká. Jak by ne, když tam celkem 
všude kolem ní bylo pramenisko vody. Zrovna nad koste-
líkem byla studánka Úleva a Točka jistě také sbírala a 
dosud sbírá vodu z celého tamějšího okolí. 

Údaj o kostele, jak ho zapsal učitel Jahnel, že do kos-
tela vedlo několik schodů, je nejasný. Šly schody nahoru 
nebo dolů? Byla podlaha kostela výš než okolní země, 
nebo byla pod venkovní úrovní? Jahnelova zmínka o 
tom, že to byla místnost velice vlhká, by nasvědčovalo 
tomu, že schody šly do země, což pak způsobilo velkou 
vlhkost kostela. Pravděpodobně byly schodky uvnitř bu-
dovy a šly dolů. Proto také při komisionelním ohledání 
byla budova uznána za nevhodnou pro postavení nového 
kostela, jak to zmíněná komise z brněnského Guberniál-
ního úřadu naznala, když v roce 1784 posuzovala vhod-
nost. 

Z Kroniky Ferdinanda Böhma vybrala kronikářka 
Jaroslava Dobrovolná  

V měsíci listopadu, v rozsahu 10,5 hod. proběhla v 
Základní škole Křepice „Výuka první pomoci“ (stručně, 
srozumitelně, hravě). Pod vedením lektorky Mgr. Petry 
Macháčkové a jejího manžela jsme postupně vnikali do 
tajů první pomoci při záchraně života. Seznámili nás se 
Třemi kroky pro pomoc (ochránit sebe, zjistit situaci, 
pomoci zraněnému). 

Prakticky jsme si vyzkoušeli navzájem, sami na sobě, 
nácvik a cvičné simulace pomoci. V první řadě je třeba 
zjistit, zda nás zraněný vnímá a jestli dýchá. Podle toho 
se přizpůsobit situaci. Když zraněný nedýchá je třeba 
zahájit masáž srdce do příjezdu sanitky, 

Divili byste se ti, kteří jste to nezkusili, jak dlouhá 

To by Vás mohlo zajímat 
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doba při masáži srdce je 15 minut. Je to veliká dřina ale 
výhodou je, že zachránce je pod vlivem adrenalinu a čas 

nějak nevnímá. 

Další praktickou pomůckou pro záchranu, kterou 
jsme si vyzkoušeli a o které byla zmínka i v televizním 

zpravodajství je AED krabička 1. pomoci. Navádí Vás co 
máte dělat při oživování a měla by být ve všech větších 
institucích a na nádražích. 

Rovněž jsme se dozvěděli jak rozpoznávat úrazy pá-
teře, infarkt, mozkovou mrtvici, ošetřit zlomeninu a ová-
zat krvácející ránu. 

Ti co se kurzu zúčastnili jsou účastníky silničního pro-
vozu, ať jako řidiči nebo chodci, pracují s dětmi nebo s 
dospělými osobami. 

l4 vlaštovek, které tento kurz absolvovalo, bylo nad-
míru spokojeno s tím, že ví co dělat pokud se ocitnou v 
roli zachránce. 

Všichni jsme na závěr dostali Osvědčení o absolvová-
ní kurzu a zakoupili si přívěsek, na velice důležitou po-
můcku (gumové rukavice), ke klíčence. 

Touto cestou chci poděkovat ředitelce ZŠ, že umožni-
la konání kurzu v ZŠ a oběma lektorům za záslužnou prá-
ci.  

Jana Nečasová 
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Chtěli bychom podě-
kovat touto cestou 
učitelskému sboru a 
z a m ě s t n a n c ů m 
v základní škole Křepi-
ce, za velmi zdařilou 
akci „Den pro babičku 
a dědečka“, která se 
konala dne 31. října 
2013 v místní škole. 
V 8:00 hod. nás 
všechny přivítala paní  
ředitelka   Mgr.  Fialo-
vá. Potom jsme se 
rozešli po třídách na-
šich ratolestí, kde 
probíhala výuka.  Pře-
kvapením pro nás 
bylo pohoštění, které 
měli připraveno. Po 
tomto občerstvení se 
konalo představení 
divadélka „Par -
avánek“,  které se 
nám velmi líbilo. Na-

konec došlo i na společné zpívání. 

Odcházeli jsme s dobrým pocitem, že je výuka moderní a na vysoké úrovni. Ještě jednou děkujeme za povedenou 
akci. 

Manželé Brychtovi. 

Den pro babičku a dědečka 
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Poděkování 

Vážení zastupitelé obce, 

V Křepicích byli občané k sobě vždy družní a teď se to také opět ukázalo na krásném posezení s důchodci,které se usku-
tečnilo 9.11.2013.Nemělo to chybu.Dovolím si za sebe a za všechny, kteří se zúčastnili Vám za úžasný program a vzor-
nou obsluhu poděkovat. 

Přeji Vám krásné svátky vánoční a mnoho štěstí, zdraví a úspěchů v novém roce. 
R. Kelblová 

Vánoční příspěvek z knihovny 

Hotovo. Jedním slovem shrnuty všechny letošní  opravy v knihovně. Celkové náklady………….Foto pro ty, kteří  ještě 
neměli možnost do knihovny zajít přikládám. 

Za pomoc při přípravě, stěhování a  úpravě interiéru děkuji  jak mužské, tak ženské části pracovníků obce Křepice a  
jmenovitě navíc  J. Dobrovolné a J. Frankové. Potíž máme nyní  ještě s technikou. Občas se stane, že vypadne internet a 
tím pádem  neotevřete www katalog. Na tom se  nyní pracuje a doufám, že vše vyřešíme  k oboustranné spokojenosti. 

Těsně před adventem knihovna pořádala floristickou dílničku s Jaromírem Kokešem. Sešlo se nás 24 a jak je vidět, 
vlastní práce pod vedením  odborníka nás baví, takže už nyní máte možnost rezervovat si místa na Jarní  předvelikonoč-
ní tvoření. 

UPOZORNĚNÍ 
Amnestie za prominutí upomínek spousta čtenářů nevyužilo, takže pokud jste u nás nebyli od prázdnin, prosím na 

upomínky peníze sebou. 
V  letošním roce budeme  naposledy půjčovat  ve čtvrtek 19.12. od 15.30-18.30 hodin a zahajovat v roce 2014 bu-

deme ve čtvrtek 2.1. Nezapomeňte si  vzít: mládež 40,-Kč , dospělí 60,-Kč na registraci.  
Navštívit nás můžete  i  bez peněz, pokud si  budete  chtít jen přečíst některý z 50 druhů  časopisů, které jsou Vám 

k dispozici.  

PŘIPRAVUJEME 

burzu knih, výprodej vyřazených titulů, akce pro MŠ  a ZŠ. 

knihovnice 
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Poděkování Zpráva o činnosti rady ve 4. čtvrtletí roku 2013 

60. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 
dne 2.10.2013 

Rada schválila:  pronájem kulturního sálu na dětský 
karneval 8.2.2014, příspěvek na činnost MC Klubíčko, 
uzavření smlouvy na dodávku nábytku do knihovny, pří-
spěvek na nahrání a vydání CD p. Františkovi Jeřábkovi. 
Rada ustanovila komisi pro otvírání obálek na výběrové 
řízení na dokončovací práce na akci Spolkový dům . 

61. schůze rady obce ze dne 6.11.2013 

Rada schválila: žádost základní školy o přijetí finanč-
ního daru od rodičů žáků, pronájem kulturního sálu na 
vánoční dílničku, rodinnou oslavu,  valnou hromadu TJ 
Sokol 19.1.2014 v 14.00 hodin a sportovní ples 
22.2.2014, příspěvek na hudbu pro TJ Sokol,  postavení 
přístřešku před domem, vnitřní směrnici obce č. 3/2013 
Evidence majetku, plán inventur na rok 2013, prominutí 
platby za energie ve skautské klubovně, pronájem po-
zemků, příspěvek na žáka 1. třídy. 

62. schůze rady obce rozšířená o členy zastupitelstva ze 

dne 20.11.2013 

Rada schválila: příspěvek na terénní úpravy na tré-
ninkovém hřišti, odměny pedagogickým pracovníkům 
mateřské školy, pronájem kulturního sálu na turnaje 
v badmintonu 26.12., nohejbalu 27.12. a volejbalu 
28.12., povolení provozu výherního automatu, rozpočto-
vé opatření č. 7/2013. 

63. schůze rady obce ze dne 4.12.2013 

Rada schválila: pronájem klubovny na výstavu obrazů 
7.12., příspěvek na nákup cen na turnaje 26-28.12.2013, 
pronájem pozemku 1534/74, sazbu za pronájem pozem-
ků pod kůlnami, sklepy apod. za jednotnou sazbu 100,- 
Kč. Rada vzala na vědomí přerušení územního rozhodnu-
tí na stavby chodníku směr Velké Němčice a parkovacích 
stání v lokalitě Podhájčí a protokol z kontroly připrave-
nosti projektu Centrum pro vzdělávání a volnočasové 
aktivity v areálu základní školy. 

Ing. Karel Koždoň 
místostarosta 

Činnost MAS Hustopečsko, o.s. 

Místní akční skupina Hustopečsko, o. s. (zkr. MAS 
Hustopečsko, o. s.) je dobrovolné, nevládní a neziskové 
sdružení občanů a právnických osob, které spojuje zájem 
o všestranný rozvoj regionu. Sdružení bylo založeno 17. 
srpna roku 2007 lidmi, které nadchla myšlenka podílet se 
vlastním úsilím na rozvoji svého regionu.  

Po počátečním nezdaru byla činnost obnovena v září 
2012. Územní působnost byla určena na základě společ-
ných charakteristik, které naše území spojují (cestovní 
ruch, vinařství, kulturní a historické tradice). Zároveň 
ovšem kopíruje hranici správního obvodu obce 
s rozšířenou působností Hustopeče, ke kterým se přidala 
obec Zaječí. MAS Hustopečsko, o. s. pracuje na principu 
LEADER, což je metoda rozvoje regionu podporující part-
nerství místního, podnikatelského, veřejného a soukro-
mého sektoru v poměru 1:3.  

V současné době je naším cílem připravit území na 
nové programovací období 2014-2020 tak, abychom byli 
schopni co nejefektivněji podpořit územní rozvoj MAS 
v následujících letech. Za tímto účelem jsme v únoru a 
březnu 2013 požádali o dotace z Programu rozvoje ven-
kova Státního zemědělského intervenčního fondu a JMK 

na vytvoření integrované strategie území. Naše žádosti 
byly schváleny a my získali finanční podporu ve výši 
583 000,- Kč. Od toho momentu jsme započali činnosti, 
jejichž cílem bude v průběhu roku 2014 předložení hoto-
vého strategického plánu. Prvním krokem bylo navázání 
spolupráce s MAS Kyjovské Slovácko v pohybu, o. s., kte-
rá je jednou z nejstarších a nejúspěšnějších MAS v České 
republice.  

V červenci pomocí starostů obcí Hustopečska byli 
zváni občané a místní organizace na komunitní plánování 
konané v srpnu v Hustopečích u Brna, Kloboukách u Brna 
a Velkých Pavlovicích. Cílem těchto veřejných setkání 
bylo získat co nejvíce pohledů a informací o současném 
stavu našeho mikroregionu a představa o jeho budouc-
nosti. Tyto podněty byly zpracovány a v současné době 
dochází k jejich úpravě do takové formy, aby mohly být 
použity ve strategii. V tomto nám pomáhají vytvořené 
pracovní skupiny cca 20 lidí, kteří projevili zájem spolu-
pracovat a podílet se na tvorbě strategického plánu. Dal-
ší informace naleznete na www.mashustopecsko.cz.  

Ing. Michal Zich a Ing. Přemysl Pálka  

http://www.mashustopecsko.cz
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Chráněné bydlení Mirandie 

Vánoční atmosféra docela pěkně souzní se základní 
myšlenkou Chráněného bydlení Mirandie v Brumovicích, 
které bychom Vám chtěli tímto článkem přiblížit. Miran-
die pomůže 12 rodinám, kterým se narodilo dítě s men-
tálním, případně kombinovaným postižením, oni jej při-
jali, starali se o něj a nyní, když dítě dospělo, mu chtějí 
dát možnost osamostatnění, začlenění do kolektivu vrs-
tevníků, přičemž zůstanou zachovány blízké rodinné vaz-
by. Chráněné bydlení bude součástí Diakonie ČCE – stře-
diska BETLÉM a bude určeno, stejně jako ostatní domovy 
střediska, klientům z Jihomoravského kraje. 

Stavební práce byly zahájeny 2. září 2013 vyklízením 
pozemku a celkem rychle postupují. V současné době 
jsou dokončovány základy a začínají se stavět první zdi. 
Zahájení provozu je naplánováno na leden 2015, takže 
zbývá celkem 12 měsíců na kompletní dokončení objektu 
včetně vnitřního vybavení i venkovních úprav například 
vydláždění dvora a provedení zahradních úprav. Náklad 
všech těchto prací byl rozpočtován na 25 milionů korun, 
ale díky již provedeným výběrovým řízením byla tato 
částka snížena na necelých 21 milionů. Vybudování takto 
nákladného díla by nebylo možné bez podpory z ROP 
Jihovýchod ve výši 85% uznatelných nákladů. Zbývající 
prostředky ve výši 3,5 milionu, tzv. spoluúčast, musí BET-
LÉM zajistit sám.  

Vzhledem k tomu, že BETLÉM je nezisková organiza-
ce, jedná se o pomoc formou darů od organizací, firem i 

jednotlivců. Jedná se o vysokou částku, věříme však, že 
se ji podaří získat celou a včas. Finanční prostředky na 
Mirandii sbírá BETLÉM od roku 2008. Prvními, velmi dů-
ležitými dary pro rozjezd Mirandie byly dary Rotary klu-
bů i jejich členů, ke kterým jsme přidali výtěžky loňské i 
letošní dobročinné aukce, výtěžky dalších benefičních 
aktivit, jako jsou Nešpory v Červeném kostele, dražba vín 
v Labouche Brno, hudební koncerty, apod. Finanční pod-
poru přislíbila také břeclavská Fosfa, oslovujeme další 
významné firmy v regionu a samozřejmě i širokou veřej-
nost prostřednictvím veřejné sbírky a DMS. Věříme, že 
budeme v tomto jednání úspěšní, protože Mirandie bude 
sloužit potřebným lidem v našem regionu a zároveň na-
bídne nová pracovní místa. 

Postup stavebních prací je možno vidět na fotografi-
ích, aktuální dění je možno sledovat i na webu 
www.mirandie.cz. Budete-li se chtít připojit i finančně, 
můžete tak učinit prostřednictvím účtu veřejné sbírky: 
233153454/0300 nebo zasláním textové zprávy z mobilu 
ve tvaru DMS MIRANDIE na číslo 87777. Stojí 30 Kč a Mi-
randie obdrží 28,50 Kč. Pokud zašlete na stejné číslo tex-
tovou zprávu ve tvaru DMS ROK MIRANDIE, váš operátor 
automaticky odešle jednou za měsíc DMS po dobu jed-
noho roku (celkem tedy 12x). Za každý příspěvek na pod-
poru Mirandie jsme velice vděční. Budete-li mít nějaký 
nápad, podnět, můžete nám jej poslat emailem na adre-
su: info@betlem.org. 

Sběrný dvůr bude: 

v období 26.10. - 30.3. otevřen každou první sobotu v měsíci od 8:00 do 13:00 a každý lichý čtvrtek od 8:30 do 17:00 

v období 31.3. - 25.10. otevřen každou první sobotu v měsíci od 7:00 do 12:00 a každý lichý čtvrtek od 9:30 do 18:00 

Svoz tříděného odpadu přímo od domu 

Vybrané odpady jako je tříděný plast, papír, plechovky, drobné elektrozařízení a jedlý olej a tuk se budou svážet jednou 
za čtrnáct dní vždy v sudé pondělí - tyto odpady prosím přistavte před dům ke krajnici. Jiné odpady, jako je objemný 
odpad, textil, velké elektrozařízení tj. televize, lednice, se nesváží. 

V sudé úterý se vyváží popelnice – počet vysypaných popelnic má vliv na výši paušální odměny, proto je vhodné vyvá-
žet pouze plné popelnice.  

Pro získání odměny je nutné splnit podmínky pro udělení odměny  

Bližší informace naleznete na webových stránkách: odpadykrepice.cz  v sekci „články a dokumenty“ 

Poplatek za svoz odpadu je stejný jako v loňském roce, tj. 500 Kč/osobu.  

Např.: podmínky pro udělení paušální odměny  

Paušální odměna je domácnostem udělena, splní-li následující podmínky: 

Domácnost musí odeslat vyplněný „Registrační formulář“.  

Registrační formulář je pro dané čtvrtletí platný, je-li odeslán během první poloviny daného čtvrtletí – např. je-li regis-
trační formulář odeslaný až v březnu (čili v druhé polovině 1. čtvrtletí), bude platný až pro druhé čtvrtletí. 

Domácnost plní všechny závazky a tvrzení uvedené v „Registračním formuláři“. 

Něco k odpadům 

http://www.mirandie.cz


Domácnosti bude odepřen nárok na odměnu, nebude-li plnit všechny závazky a tvrzení uvedené v „Registračním for-
muláři“ nebo neprokáže-li jejich plnění. 

Výše paušální odměny je závislá:  

a) na celkovém objemu a na poměru objemu tříděného a směsného odpadu vyprodukovaného domácností,  

b) na způsobu nakládání s vybranými odpady (biologicky rozložitelný odpad, sklo, textil). Biologicky rozložitelný 
odpad rostlinného původu nesmí být vyhazován do popelnice.,  

c) na počtu způsobů, jakými domácnost předchází vzniku odpadů, 

d) na zájmu o výsledky (jak navštěvuje „Osobní hodnocení“). 
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POZVÁNKA NA VÁNOČNÍ KONCERT 

V neděli 29.12.2013 v 16,00 hodin v místním kostele vystoupí pan František Jeřábek s rodinou a mužský pěvecký sbor 
Mužáci z Nosislavi. 

KULTURNÍ  KALENDÁŘ  2014 

SDH Křepice zve v sobotu 11.1.2014 na Hasičský ples. 

V neděli 26.1.2014 proběhne Bodování vín. 

V sobotu 1.2.2014 pořádají místní zahrádkáři Výstavu vín. 

ZŠ Křepice zve na Dětský karneval v sobotu 8.2.2014. 

TJ Sokol pořádá Sportovní ples v sobotu 22.2.2014. 

Zveme Vás 

Redakce Křepického zpravodaje přeje všem svým věrným čtenářům krásné vánoce a do no-
vého roku  hodně zdraví, štěstí a rodinné pohody 

2014 
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Obrazová kronika 

Vystoupení dětí na vánočním jarmarku Škola spolupracuje s myslivci  

Setkání zastupitelů obce a seniorů Setkání zastupitelů obce a seniorů 

Mateřské centrum Klubíčko—lampionový průvod 



Vydává Obecní úřad Křepice, PSČ 691 65. Evidenční číslo MK ČR E 10225. Vychází čtvrtletně nákladem 430 výtisků, zdarma. Redakční rada: Franti-
šek Hlaváček, RNDr. Bohumil Fiala, Ing. Karel Koždoň, Mgr. Marcela Fialová, Jana Kelblová, Ivana Strouhalová, Dana Pokorná. V Křepicích 31. pro-
since 2013, číslo 4/2013. Příspěvky nejsou redakčně upravovány. Za obsah odpovídá starosta František Hlaváček. 
Neprošlo jazykovou úpravou. E-mail: obec@krepice.cz. Uzávěrka příštího čísla bude 10. března 2014 
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Vánoční jarmark Zájezd křepických zahrádkařů do Kroměříže 

Obrazová kronika 

Babské hody v Křepicích 
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